
Vad beträffar de stora projekten inom strukturfonderna och projekten inom Sammanhållningsfonden
kräver kommissionen att det i enlighet med bestämmelserna för dessa fonder läggs fram en kostnads- och
intäktsanalys för att en förhandsbedömning av varje projekt skall kunna göras. För övrigt håller en
utvärdering i efterhand av hundratjugo projekt inom Sammanhållningsfonden på att slutföras. De
preliminära slutsatserna av denna studie visar att resultaten av miljöprojekten på det hela taget motsvarar
förväntningarna. För ett visst antal transportprojekt har prognoserna varit alltför optimistiska när det gäller
byggnadstiderna men alltför pessimistiska, å andra sidan, när det gäller trafikvolymen på de upprustade
vägpartierna. De kostnads- och intäktsanalyser som gjorts i efterhand visar att många av dessa projekt till
slut ger en lönsamhet på över 20 procent.
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från Hervé Novelli (PPE-DE) till kommissionen

(3 maj 2001)

Ämne: Obligatoriskt uttag av 10 procent av arealen

Sedan 1992 ges hektarstöd för åkermark inom ramen för ett gemenskapssystem där också åtgärder för
arealuttag ingår.

När det senaste avtalet om den nya reformen av jordbrukspolitiken ingicks i Berlin 1999 gick man vidare i
denna riktning.

Enligt den nya spannmålsförordningen fortsätter man att sänka interventionspriset vilket till 50 procent
kompenseras med arealersättning. Ersättningen är förbunden med ett krav på uttag av 10 procent, eller
mera om producenten så önskar, av åkermarken. Den övre gränsen fastställs av medlemsstaterna, i
Frankrike är den till exempel 30 procent.

Det var meningen att denna nya reform skulle garantera en balanserad marknad, men de senaste kriserna
orsakade av BSE och mul- och klöv-sjuka, som med långvariga följder skakat nöt- och fårkötts-
produktionen, har visat att reformen har sina brister.

Vid det senaste europeiska toppmötet för jordbruksfrågor i februari 2000 lyckades man inte komma
överens om en sanering av nötköttsmarknaden. Dock accepterade kommissionen att medlemsstaterna
beviljar uppfödarna nationellt stöd för att ersätta dem för förluster till följd av galna ko-sjukan.

Är det inte dags att Europeiska unionen tar sitt ansvar och föreslår att åtgärderna för arealuttag mildras?
Då kan producenterna odla spannmål på dessa arealer eller använda dem som betesmark för nötboskap
eller får.

Svar från Franz Fischler på kommissionens vägnar

(11 juni 2001)

Definitionsmässigt får uttagna arealer inom stödordningen för jordbruksgrödor inte utnyttjas för
jordbruksproduktion, ifall produktionen inte skall användas som livsmedel eller det handlar om ekologisk
odling av baljväxter.

De kriser som drabbat fårkötts- och nötköttssektorn kan inte åtgärdas genom att bete tillåts på uttagna
arealer utan genom lämpliga åtgärder, redan föreslagna inom de berörda sektorernas gemensamma
organisation av marknaden.

Kommissionens åtgärder i slutet av 2000 har redan resulterat i en betydande stabilisering av köttmark-
naden.
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